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Inkomna motioner och styrelsens yttrande 

      

Motion inkommen till styrelsen från Zeta Hallberg: 

Motion till årsmöte Svenska Hovslagareföreningen 2022 
Jag föreslår att man tar bort hedersmedlem  (dvs inte utser någon ny), och inför ett hall of fame 

istället för hedermedlem, men med samma kriterier för att bli utvald. 
Därför att det blir enklare att administrera för föreningen och kansliet. 

Med vänlig hälsning  

Zeta Hallberg 

 

 

Styrelsens yttrande angående motion från Zeta Hallberg 

Zeta Hallberg föreslår i en motion att stämman inför ett Hall of fame istället för hedersmedlemskap. 

Förslaget motiveras med att det skulle bli enklare att administrera för föreningen och kansliet. 

Styrelsen ser inte att ett Hall of fame skulle vara enklare att administrera än hedersmedlemskap.  

Styrelsen tycker också att vi skall värna om det svenska språket. 

Styrelsen föreslår därför årsmötet att avslå motionen. 

 


